
Fra: Terje Kristiansen <terkr@online.no> 
Sendt: 26. april 2017 14:02 
Til: Marianne Aadland Sandvik 
Emne: Forespørsel om mulig brudd på Pbl og forurensingsloven.. 
 
Hei, 
 
Viser til ditt brev av 20/4, og sett i lys av det som fremkommer er det forståelig at kommunen uttrykker 
sin bekymring.  Og på bakgrunn av alt som er fremkommet i den senere tid med forurensing er det 
klart at dette er en aktivitet som straks vil opphøre. Det vil ikke bli slått flere baller herfra.  Den aktuelle 
rampen er på en kvadratmeter og i tilknytning til husets terrasse.  Den vil tas ned i sin nåværende 
form. 
 
Jeg kan bare beklage det inntrufne, og hvis andre i tillegg er blitt gjort skadelidende så er naturligvis 
det svært trist. 
 
Det blir ikke slått flere baller. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Terje Kristiansen 
 
 


